



Guide to Drugs Prevention in School Environment and Parent's Guide to Drugs Prevention	The Title	دليل الوقاية من المخدرات في البيئة المدرسية ودليل الوالدين للوقاية من المخدرات	عنوان التعميم:
<p>Dear Esteemed School Principals,</p> <p>Greetings,</p> <p>As part of the Ministry of Education's commitment to providing a supportive, motivating, and safe learning environment for students, and in cooperation with the Ministry of Interior, The Guide to Drug Prevention in the School Environment and the Parent's Guide to Drug Prevention have been issued with the aim of raising awareness and preventing this serious scourge.</p> <p>Accordingly, you are kindly requested to circulate the attached guides to all relevant stakeholders in your school and to ensure full implementation of their provisions. The Ministry's regulatory bodies, in partnership with educational entities, will verify all schools' compliance with this circular, including the following:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Disseminating the guides and introducing their contents to all staff, students, and parents. • Providing training for administrative and teaching staff on early intervention mechanisms to protect students from drugs. • Implementing awareness programs for students and parents, tailored to each educational stage, to prevent drug risks. • Activating the role of the academic advisor/social worker in carrying out preventive activities against drug abuse. • Applying the approved procedures in accordance with the guides. <p>We appreciate your cooperation and commitment to protecting our students and enhancing the safety of the school community.</p> <p>With sincere regards,</p>	<p>Circulation Contents</p>	<p>تحية طيبة وبعد،</p> <p>انطلاقاً من حرص وزارة التربية والتعليم على توفير بيئة تعليمية داعمة ومحفزة وأمنة للطلبة. وبالتعاون مع وزارة الداخلية، تم إصدار دليل الوقاية من المخدرات في البيئة المدرسية ودليل الوالدين للوقاية من المخدرات، وللذان يهدفان إلى تعزيز الوعي والوقاية من هذه الأفة الخطيرة.</p> <p>وبناءً عليه، يرجى التكرم بتعميم الأدلة المرفقة على كافة المعنيين في مدارستكم، والعمل بما ورد فيها، حيث ستقوم الأجهزة الرقابية التابعة للوزارة، بالشراكة مع الجهات التعليمية في الدولة، بالتحقق من التزام كافة المدارس بما جاء في هذا التعميم، وبما يشمل ما يلي:</p> <ul style="list-style-type: none"> • نشر الأدلة والتعرف بمحتواها لجميع العاملين والطلبة وأولياء الأمور. • توفير تدريب للبيئة الإدارية والتعليمية حول آليات التدخل المبكر لوقاية الطلبة من المخدرات. • تنفيذ برامج توعوية موجهة للطلبة وأولياء الأمور، وفقاً لكل مرحلة دراسية، للوقاية من خطر المخدرات. • تفعيل دور المرشد الأكاديمي/الاختصاصي الاجتماعي في تنفيذ الأنشطة الوقائية من خطر المواد المخدرة. • تطبيق الإجراءات المعتمدة وفق ما جاء في الدليل. <p>شكراً لكم لتعاونكم وحرصكم لحماية أبنائنا الطلبة وتعزيز سلامة المجتمع المدرسي.</p> <p>وتفضلاً بقبول وافر الاحترام،،</p>	<p>مضمون التعميم:</p>
All UAE Public and Private Schools	Targeted Group	كلية المدارس الحكومية والخاصة في الدولة	المرسل له:
Guide to Drugs Prevention in School Environment and Parent's Guide to Drugs Prevention in Arabic & English Language	Attachments	دليل الوقاية من المخدرات في البيئة المدرسية ودليل الوالدين للوقاية من المخدرات باللغتين العربية والإنجليزية	المرفقات
UAE Ministry of Education Toll-free number: 80051115	For Contact & Inquires	وزارة التربية والتعليم الرقم المجاني: 80051115	بيانات التواصل (وللاستفسارات):